
 

Notulen Bestuursorgaan KBF 

6.2.2023. 
 

De bijeenkomst verliep hybride (via Teams). 

Aanwezigen: Yanick Bos, Frank Stevens, Hans Kok, Paul Leysen, Bruno Vermeeren, 

Herman De Kegel (notulen) 

digitaal: 

Nicole Vyncke 

Sam De Smet 

Annelore Orije (agendapunt 1) 

Sanne Bosteels (agendapunt 1) 

Verontschuldigd: Paul Verzele 

Afwezig: Jan Cools 

Agendapunten: 

1. Mount Classic - voorstelling 

2. Goedkeuring notulen Beleidsdag 21.1.2023 

3. Voorbereiding Algemene Vergaderingen KBF en KB-P 

4. Dashboard 

5. Jaarlijkse kostenevolutie CMBel 

6. Federatie API 

7. Verplaatsingsvergoeding vrijwilligers, personeel en bestuurders 

8. Vertegenwoordiging BO KBF 

9. Opvolging lopende dossiers 

10. Varia 

1. Mount Classic - voorstelling. 

Vergelijkbaar aan het concept Mount Coach wordt het project Mount Classic voorgesteld. Dit 

is een opleidingstraject voor 50-plussers met enige ervaring in de bergen. Kandidaat-

deelnemers moeten wel een zeker palmares hebben, een goede basisconditie bezitten en 

bereid zijn tot bijleren tijdens de stages. 

Tijdens een gedachtewisseling komen o.m. volgende items aan bod: 

● het aanbod is ‘à la carte’, zal jaar na jaar uitbreiden en is gespreid over de disciplines 

bergbeklimmen, bergwandelen, winterbergsport en rotsklimmen 

● het initiatief kan vertrekken vanuit (een) club(s) of de federatie 

● de kwaliteitsstandaard wordt bewaakt door een stuurgroep 

● in 2023 wordt gestart met try-outs, 2024 wordt het aanbod uitgebreid en in 2025 zou 

een volledig traject worden aangeboden 

● tijdens de webinar op 28.3.2023 wordt het concept toegelicht 

● gedacht wordt aan een gezamenlijke afsluitende activiteit 
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● doel is het uitbouwen van een community voor 50-plussers 

● Mount Classic zal gebruikt worden als proef voor het uitwerken van een 

cluboverschrijdende prijssetting voor activiteiten (t.t.z. een identieke prijsvork voor 

clubleden en niet-clubleden) 

● vanuit KBF wordt enkel personeelsondersteuning gegeven, geen financiële. Er wordt 

aan gedacht de community te ondersteunen door een cluboverschrijdende bijdrage 

Beslissingen: 

● belangrijke voorwaarden: 

○ duidelijk een educatief element in de Mount Classic initiatieven 

○ een consequente prijssetting voor clubleden en niet clubleden (steeds 

eenzelfde prijsverschil hanteren voor het Mount Classic activiteiten over clubs 

heen) 

○ nadruk op een communitybouwend initiatief na de reeks stages (over stages 

heen) - deel van deze kosten in de kostprijs voor de stages hiervoor 

incalculeren 

● goedkeuring om het project met enkele piloten te  lanceren, incl. een beknopte 

evaluatie en terugkoppeling in het najaar van 2023 

● update op een BO in het najaar 2023 

2. Goedkeuring notulen Beleidsdag 21.1.2023. 

De notulen worden goedgekeurd onder voorbehoud van opmerkingen van de algemeen 

directeur.  

3. Voorbereiding Algemene Vergaderingen 2023 KBF en 

KB-P. 

Een eerste ontwerp van pp-presentatie i.v.m. de Algemene Vergadering wordt overlopen. 

Bedoeling is deze volledig te bezorgen aan de clubs maar op de AV-bijeenkomst zelf, enkel 

de highlights aan te halen. 

Bij de bespreking komen o.a. volgende punten aan bod: 

● de band tussen operationele winst/verlies en afschrijvingen 

● het eenvoudiger vergelijkbaar maken van kosten en uitgaven van dezelfde post 

● voorstellen voor het verlagen van de kosten en het verhogen van de inkomsten 

Beslissingen: 

● de pp-presentatie op zo kort mogelijke termijn afwerken en met een begeleidende 

nota bezorgen aan de clubs  

● de pp-presentatie navigeerbaar maken zodat makkelijk van het ene onderdeel naar 

het andere kan worden doorgeklikt zonder de volledige presentatie te doorlopen  

● de vragen aan de clubs nummeren en koppelen aan de vraagstelling in Election 

Runner  

● i.g.v. vermindering van uitgavenposten overwogen worden, zo weinig mogelijk raken 

aan de kerntaken.  
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4. Dashboard. 

Momenteel zijn er 11% meer leden dan op hetzelfde tijdstip vorig jaar.  

Beslissing: 

● de ledencijfers maandelijks bezorgen 

5. Jaarlijkse kostenevolutie CMBel. 

Uit analyse blijkt dat CMBel 2 belangrijke uitgavenposten heeft: competitiewedstrijden en 

internationale vertegenwoordigingen. 

Wat de internationale vertegenwoordigingen betreft is statutair vastgelegd dat kosten 

hiervoor niet worden doorgerekend aan de federatie die zich verzet tegen een  afvaardiging. 

Tevens wordt van gedachten gewisseld over de hoeveelheid nationale competities. 

 

Beslissing: 

● verwachting dat deze principes en aandachtspunten uitgedragen worden binnen het 

BO van CMBEL.  

 

6. Federatie-API. 

Het Vlaams Sporttribunaal stelt voor de afspraken tussen KBF en de federatie-API vast te 

leggen in een afsprakennota. 

Een voorstel van afsprakennota tussen KBF en de federatie-API worden besproken. 

Beslissingen: 

● Het bestuursorgaan keurt de afsprakennota tussen KBF en Annelies Van den Berghe 

(federatie-API) goed. 

● Toevoeging van de afsprakennota aan het Huishoudelijk Reglement als ‘ bijlage 13.8. 

Mandaat Aanspreekpunt Integriteit KBF (API)’ 

● Het bestuursorgaan beslist Annelies Van den Berghe het mandaat te geven om 

autonoom klacht in te dienen bij het Vlaams Sporttribunaal. Dit wordt opgenomen in 

een aparte overeenkomst tussen het bestuur en Annelies Van den Berghe. 

● De federatie-API uitnodigen voor een (digitale) toelichting over de invulling van haar 

taak 

● Aan de pp-presentatie AV KBF naar de clubs een oproep toevoegen rond het hebben 

van een club-API 

7. Verplaatsingsvergoeding vrijwilligers, personeel en 

bestuurders. 

De vergoeding van verplaatsingen i.o.v. KBF voor vrijwilligers, personeel en bestuurders is 

gekoppeld aan het officieel tarief. Tot op vandaag werd het officieel tarief jaarlijks aangepast 

in juli. Toepassing ervan binnen KBF gebeurde vanaf januari in het daaropvolgende jaar 

(omwille van de weerslag op de begroting). Vanaf nu wordt het officieel tarief 4 x per jaar 

aangepast. Dit maakt de huidige regeling onduidelijk. De KBF-verplaatsingsvergoeding om 
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het kwartaal aanpassen lijkt praktisch onhaalbaar. Een wijziging van het KBF-Huishoudelijk 

Reglement dringt zich op.  

Beslissing: 

● vanaf 1.1.2023 het officieel tarief van toepassing in december van het voorgaande 

jaar als basis nemen voor de verplaatsingsvergoeding. 

● aanpassing Huishoudelijk Reglement 

8. Vertegenwoordiging BO KBF. 

De nodige afspraken worden gemaakt voor de BO-vertegenwoordiging op een aantal events. 

9. Opvolging lopende dossiers. 

9.1. Aanvraag toegetreden lidmaatschap vzw Out-There. 

De aanvraag van vzw Out-There voor het statuut van toegetreden lid, wordt 

goedgekeurd. 

9.2. Ledenbeheersysteem. 

Voortaan is een digitale lidkaart beschikbaar, weliswaar enkel als een verbinding met 

Internet mogelijk is. Hiervan bestaat ook een versie voor smartphones. 

De resterende pijnpunten (uitprinten lidkaarten, event module) worden opgevolgd 

door Norriq. 

Beslissingen: 

● procedure digitale lidkaart publiceren op de website onder ‘FAQ’ vergezeld 

van een procedure (met screenshots). 

● de problemen met het ledenbeheersysteem aanschouwelijk opnemen in de 

pp-presentatie AV: wat waren de problemen? wat is er al opgelost? wat dient 

nog opgelost? 

9.3. Adviezen communicatie. 

De aanbevelingen van LinkInc over de KBF-communicatie situeren zich op volgende 

vlakken: 

● positionering 

● imago 

● interne en externe communicatie 

De aanbevelingen worden eerstdaags intern doorgenomen en dan teruggekoppeld 

naar het BO. 

Beslissingen: 

● de conclusies presenteren op het BO van 13.3.2023 

● een samenvatting van de conclusies presenteren op de Algemene 

Vergadering 
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9.4. Reservatiesysteem hutten. 

Het overblijvend probleem met de online-betalingen wordt eerstdaags opgelost. Het 

reservatiesysteem kan (back office) in gebruik worden genomen. Ook voor het online 

zetten worden de nodige acties voorbereid in februari. 

9.5. Chaveehut. 

Een stand van zaken over de Chaveehut wordt gegeven en uitgebreid besproken. 

Daarbij komt aan bod: 

● de keuring van de elektriciteitsinstallatie vindt deze week plaats 

● de uit te voeren werken opgelegd door de brandweer 

● het al dan niet vervangen van het (asbesthoudend) dak 

● de statutaire verplichting om projecten voor een gezamenlijk bedrag boven 

100.000 € te laten goedkeuren door de Algemene Vergadering 

Beslissingen: 

● akkoord voor het laten opstellen van een definitieve offerte voor de door de 

brandweer opgelegde werken 

● bij de gemeente informeel aftoetsen naar de noodzaak van een 

bouwvergunning voor het vernieuwen van het dak 

● akkoord voor opstellen lastenboek en offerte voor vernieuwen van het dak en 

het plaatsen van de 2de nooduitgang om de capaciteit van de hut op 100% te 

krijgen 

● het plannen van een Bijzondere Algemene Vergadering voor het bespreken 

en goedkeuren van de scenario’s voor de uitvoering van de visie op de hutten. 

9.6. Topsportschool. 

Beslissingen: 

● uiterlijk 12.2 dient definitief uitsluitsel te worden gegeven over de onderzochte 

mogelijkheid van eigen topsportinfrastructuur 

● vervolgens de haalbaarheid van een samenwerkingsverband met de 

Topsportschool Gent onderzoeken 

9.7. Vertegenwoordiging KBF AV AÖ. 

De nodige afspraken worden gemaakt m.b.t. de KBF-vertegenwoordiging op de 

Algemene Vergadering van AÖ. 

10. Varia. 

Er worden geen punten ‘Varia’ aangebracht. 

 
Volgende bijeenkomst: maandag 13.3.2023 om 19:30 u. op het secretariaat te Zwijndrecht 


